
Repræsentantskabsmøde i Grundejerforeningen Blangstedgård, d. 28. august 2014 

Til stede: Jan Hollmann, Jørgen Hundsdahl, Alice Hansen, Jesper Wittchen, Erik Schandorff, Vivi Schandorff, 
Susanne Kløjgaard, Ulla Probst, Birgit Michailidis, Kim Bondtofte, Tina Lundsgaard, Ruth Fryndt, Laila 
Eriksen, Else Pedersen, Martin Jermer-Hansen 

Dirigent: Kim Bondtofte/Jesper Wittchen.  
Referent: Susanne Kløjgaard. 

1. Mødet er lovligt varslet og indkaldt. 
2. Årsberetning ved Erik Schandorff. 

Ledelsesberetning. Er rundsendt til medlemmer af bestyrelsen, samt en mundtlig gennemgang af 
årets begivenheder: Seminar, nedsættelse af arbejdsgrupper fx gruppen ’De grønne områder’, der 
har givet nogle smukkere grønne arealer på Blangstedgård, Trivselsudvalg, der har afholdt Miljødag 
og Skt. Hansaften. Det sidste blev arrangeret i sidste øjeblik; bedre tid til planlægning og en anden 
placering næste år vil være en fordel. Afklaring af problemer med hurtig gennemkørende trafik, er 
ikke blevet løst. Men vi har fået en grundejerforening, der vil kunne fungere fremover til gavn for 
beboerne på Blangstedgård. 

3. Fremlæggelse af regnskab 2014 ved Kim Bondtofte. 
Enstemmigt vedtaget 

4. Indkomne forslag 
Ingen. 

5. Godkendelse af budget 2015 
Enstemmigt vedtaget 

6. Valg af revisor 
Dansk Revision vælges (igen) 

7. Eventuelt 
Jørgen: Trafikchikane – foreslår inspirationstur til Bogense 
Ruth: I den store ø mellem Blommegrenen og Kirsebærgrenen mangler der at blive beskåret en del 
træer, som er rådne og til fare for trafikanterne.  
Jan H: Vi ser på sagerne, men budgettet er overskredet og der mangler stadig en del. Mange træer 
og roser er blevet kvalt af efeu, så mange steder bør der renoveres yderligere. Der er indhentet et 
tilbud på det resterende arbejde (især det som er farligt) og det er undervejs. 

 


